
Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 27. 3. 2024 v ISC Hub, Masarykova kolej

Účastníci:
● Stanislav Lepič
● Barbora Karlíková
● Matáš Rak
● Petr Vilímek
● Matěj Široký
● Andrea Jeřábková
● Štěpán Pechman
● Vít Bezouška

18:07 - Bára zahajuje schůzi ťuknutím piva Matyáše a Standy.

1. Schválení programu schůze

Usnesení 04-01
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění:

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 5 minut)
2. Schválení zápisu schůze z 13. 3. 2024 (typ: hlasování, čas: 5 minut)
3. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 10 minut)
4. Diskuze o chystaných akcích (typ: diskuze, čas: 30 minut)
5. Informace o stavu webu (typ: diskuze, čas: 10 minut)
6. Informace o stavu spolupráce s průmyslem (typ: diskuze, čas: 10 minut)
7. Různé (typ: diskuze, čas: 15 minut)

5-0-0 Usnesení přijato

2. Schválení zápisu schůze z 13. 3. 2024

Podklady: 240313.docx

Bára prezentuje připravenou verzi na Discordu.

Usnesení 04-02
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 13. 3. 2024 v podobě
zaslané do kanálu Zasedačka v 18:10.
4-0-1 Usnesení přijato
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https://docs.google.com/document/d/1Yb3fh9DNF36gvUGNmdSXVtJAAVqTpUtJ/edit?usp=drive_link&ouid=114722169339086442747&rtpof=true&sd=true


Zápis ze schůze Představenstva FIT++
dne 27. 3. 2024 v ISC Hub, Masarykova kolej

3. Zhodnocení proběhlých akcí

Bára prezentuje bod a předává slovo Rakmatymu s časovým limitem striktních 2
minut. LAN proběhla 21.3. se skvělou účastí minimálně 60 lidí. Organizoval to on a
Soptík a až na složitosti s některou komunikací to bylo ze strany FITu v pořádku.
Rakmaty oceňuje Standu, který zařídil Redbully zdarma. Byly zařízeny i konzole s
Jagem z UK, byly připraveny i 3 VR od Soptíka, Julie a Miloše. Miloš zařídil tunu dalších
věcí okolo. Průběh samotný byl v pořádku až na incident s mikrovlnkou.

Bára se ptá, jestli máme nějaké návrhy na zlepšení procesů s komunikací. Rakmaty
odpovídá že žádný z požadavků FITu zatím nejsou zakotveny oficiálně, tak zatím není
na co se připravovat.
Standa kritizuje, že akce byla připravena extrémně pozdě. Pár minut před akcí byla
místnost stále prázdná a jeden z organizátorů přišel pozdě. Hodnotí to jako fuckup,
hlavně v případě potenciálních problémů. Standa hodnotí, že se to v případě
Rakmatyho děje opakovaně a vyzývá, aby si příště včas řekl o pomoc. Rakmaty o tom
ví, omlouvá se kvůli vnějším vlivům a komplikacím s komunikací s fakultou.

Bára téma uzavírá tím, že v případě takových krizových situací je nutné komunikovat
okamžitě.

4. Diskuze o chystaných akcích

Bára otevírá téma zmíněním UniTrhu. Sraz je ráno v 8:30, bude tam Víťa a Petr na
pomoc. Je nutné připravit věci včetně asi i stolů, pak také kontaktovat někoho z
BESTu, zmínit od koho jsou a připravit to. FIT++ dopředu bohužel nic neví a musí tak
komunikovat přímo namístě s organizátory. Standa dál popisuje plán přípravy. Bára
navrhuje připravit i letáčky FIT++, Standa oponuje, že nejsou aktuální. Anžu zmiňuje,
že se od cca 15 hodin může přidat a pomoct.

Bára uvádí orienťák a předává slovo Anžu. Přihlášených lidí je 23, což je pokles oproti
43 minule. Chybí i dobrovolníci na výpomoc. Matěj zmiňuje, že by se nemělo
zapomenout na pípu. Bára se ptá, co je dál potřeba dovézt. Konverzace pokračuje o
svařáku a mléku, které je nutné asap spotřebovat. Standa zmiňuje, že s pivem bude na
tuhle akci víc práce než užitku. Zodpovědné osoby za nákup jsouMatěj s Bárou.
Pokračuje domlouvání termínu nákupu. Anžu zmiňuje, že v neděli uzavírají registraci.
Bára zvládne nákup tak, že bude do 10:30 v Dejvicích. Rakmaty se nabízí, že případně
může jet s Bárou. Standa varuje že 10:30 může být pozdě, když je start v 11.
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Bára uvádí FITRip a předává slovo Rakmatymu. Délka bude cca 13.5 km, propagace
zatím nezačala. Údajně by se po cestě mohly vyskytovat odbočky. Tam i zpátky se
pojede FlixBusem, Rakmaty se nezúčastní.

Bára uvádí Lesamáj, který je na konci dubna. Uvádí že na začátku tam bude Vítek a
Petr, ale pak se musí nahradit. Varuje že celá akce bude venku a budou tam “polní”
podmínky. Otázka je, kdo vymění Vítka a Petra. Nabízí se Matěj. Petr varuje že to je v
úterý. Standa upřesňuje že celá akce je dobrovolná, není to v rámci žádné soutěže, tak
to případně nemusíme hrotit. Bára se nabízí, že případně vynechá přednášku a dorazí.

Bára uvádí HelloFIT, který se už oznámil PR a chystají text na web. Registrace plánují
spustit v červnu. Uvádí že Milan zrušil přednášku, Bára se nabízí jako náhradník za
přednášku o učení/motivaci. Dál představuje nástřel harmonogramu, registrace bude
dřív, už v 9 hodin, hlavní přednáška 9.30. Po hlavní přednášce krátká pauza a pak
přednáška omotivaci, poté aktivita pro studenty, při které mohou pobíhat po
kampusu a v průběhu se i seznamovat s kluby. Bude to zároveň i soutěž, která bude
vyhlášená na Afterparty. Hru budou dělat dvě prvačky Kačka a Amélie, se kterými jsou
domluveni na větších detailech. Hlavní orgové jsou ale pořád Bára a Pavel.
Momentálně se řeší prostory a kontaktování AVC. Standa otevírá téma o tom jak
předat to množství informací lépe, a zmiňuje návrh na rozcestník na nějaký FIT++
web. Probíhá diskuze o tom, proč byla vybrána zrovna přednáška o tom jak se učit,
případně jaké změny se v ní plánují. Štěpán říká, že tato přednáška v loňské zpětné
vazbě nezískala dobré hodnocení oproti jiným. Nicméně zpětná vazba od účastníků
není k dohledání a tak Štěpán slibuje, že se po ní podívá a předá současným
organizátorům.

5. Informace o stavu webu

Bára uvádí téma, Petr shrnuje web. Byly opraveny chyby, co se nahlásily. Vypadá to
lépe. Báře se nová verze také líbí. Matěj zmiňuje nevhodný bílý pruh na vrchu stránky.
Pokračuje diskuze o zajímavých odkazech, co se na web dají umístit. Standa zmiňuje,
že nejdřív se musí vyřešit focení a fotky, než bude ostrý release. Bára se ptá na
podstránku pro spolupráci s firmou, Standa by to nehrotil pro první release.

6. Informace o stavu spolupráce s průmyslem

Standa zmiňuje že se na COFITu oslovilo 8 firem, které jsou relativně velké. Samy od
sebe se ozvaly zpátky jen z jedné, ale očekává se další, případně začne aktivně psát
FIT++. Standa se bavil i s Kubou Novákem (proděkan SSP) o spolupráci, kde byly
Kubou představeny podmínky spolupráce firem s FITem. Dál zmiňoval, že FIT++ se dá
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v budoucnosti v těchto podmínkách zohlednit, aby byla jednodušší spolupráce firem s
klubem. Naplánovali si k tomu schůzku za pár týdnů, tj. cca dva týdny po Velikonocích.

7. Různé

Standa zmiňuje schůzku s Ondřejem Hadrbolcem z klubu spoluPRACUJEME, se kterým
se s Bárou sejdou 12. 4.

Standa zmiňuje přibývající bordel na drive, podezírá Petra při posílání fotek a Matyáše
při řešení papírů. Bára se ptá kdo to uklidí - pravděpodobněMaty a Petr.

Standa také říká že se zatím nikdo nenapsal slíbené zprávy z projektů, včetně něj
samotného. Vyzývá aby to všichni začali dělat.

Petr zmiňuje LaTeX workshop příští týden, který je organizačně zdravý a zatím řešený
dobře a včas. Workshop začíná od 16 a končí 18:15. Zatím jsou přihlášeni 4 lidi. Standa
by rád cílil aspoň na 10. Petr akci sdílel na FIT Discord do různých kanálů.

Petr i sdílí nabídnout spolupráci FIT PR na Joined posting na sociální sítě.

19:24 - Schůze ukončena
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